

Terms and Conditions for MCA New Membership Application 马华新会员申请条款及条件

1. I hereby apply to be a Life / Ordinary Member of the Malaysian Chinese Association. I declare that I am

- not less than 18 years of age;
- a Malaysian citizen of Chinese descent;
- agree and undertake to observe all the rules, regulations, bye-laws and conditions applicable from time to time to such membership, to abide by the MCA Constitution and to adhere to programmes, principles and policies of the Party; and
- not a member of, nor affiliated, to any other political party.

2. I am aware that an application for membership, admission of members, payment of subscriptions and all matters pertaining thereto shall be in prescribed forms to be submitted for approval by the Central Committee.

2.1 Subscriptions shall be payable either at the time a member has been admitted to membership or thereafter as follows:

- Ordinary Members: RM2/- per year ending on 31st December of each or part of the year; or such other sum(s) as the Central Committee may decide from time to time;
- Life Members: RM100/-; or such sum(s) as the Central Committee may decide from time to time;

2.2 Only a member whose subscription is paid up to date shall be deemed to be a member in benefit.

3. I agree that I shall not be admitted as a member of the Party or if admitted shall forthwith cease to be a member of the Party if Article 14 of the Party Constitution, applicable in the following circumstances:-

- I am a person disqualified in any way to hold office as an Office-Bearer or to participate in any political party under the provisions of the Societies Act 1966; or
- I am a person registered under the Prevention of Crime Act 1959 (Revised 1983) of the States of Malaya or under similar legislation in other States of Malaysia; or
- An order has been made against me under sub-section (4) of Section 66 of the Societies Act 1966 or under similar legislation in other States of Malaysia; or
- My membership has ceased through expulsion, resignation or disqualification and has not obtained the prior written approval of the Central Committee to be re-admitted as a member of the Party.

1. 本人欲申请成为马来西亚华人公会之永久/普通党员。我谨此声明，我

- 年龄不少于18岁
- 是一名马来西亚华裔公民
- 同意和遵守随时为党员而制订之规则、条例、细则和条件，并遵守马华章程，且支持党之各项计划、原则及政策；和
- 不是其他政党之党员或附属党员

2. 我了解入党之申请、批准入党、会费之缴交以及其他有关事项，必须填写规定表格以待中央委员会核准。

2.1 党员须在入党时或以后缴交之会费，规定如下：

- 普通会员：以每年12月31日为止的1年或不足1年的会费为RM2或由中央委员会随时决定的数额；
- 永久党员：须一次过缴交RM100，其数目可由中央委员会随时决定。

2.2 只有缴足会费者，才能视为有效党员。

3. 我同意不应被接受为党员或即使我已成为马华党员，但在马华章程第14条款的约束下，我的党籍亦将在以下情况被停止：

- 在1966年社团法令下，丧失担任任何政党职位或失去参加政党资格者；或
- 在1959年马来亚防止犯罪法令（1983年修正）或马来西亚各州类似法律下被定罪者；或
- 曾在1966年社团法令第66节第4项或各州类似法律下被定罪者；或
- 是一名党籍已被开除或退党的前党员而还未获得中央委员会之书面批准恢复党籍者。

Acknowledgment of Personal Data Collection 收集个人资料之确认

I acknowledge and accept that my personal data is obtained from the application form or other relevant forms. My personal data is needed for the purpose of MCA Membership Application.

我确认及接受我的个人资料是从申请表格或其他相关表格获得。我的个人资料是作为申请成为马华党员用途之需要。

I hereby confirm that I understand and accept MCA's Terms and Conditions applicable to New Membership Application / Transfer and Acknowledgement of Personal Data Collection.

本人在此确认我已理解并接受马华规定的申请成为新会员申请条款和条件及收集个人资料的确认。

Industry Directory 行业目录

- Accounting / Finance / Audit / Tax Services
会计/金融/稽查/税务服务
- Admin/ Human Resources / Consultancy
行政/人力资源/顾问
- Architecture / Building/ Construction
测绘/建筑/建筑施工
- Agriculture / Plantation / Forestry / Fisheries
农业/种植/森林/渔业
- Arts / Media / Communications
艺术/媒体/通讯
- Automotive
汽车
- Beauty / Fitness
美容/健身
- Charities / Voluntary Work
慈善/志愿工作
- Clothing / Garment / Textile
服装/衣裳/纺织
- Computer / Information Technology
电脑/资讯工艺
- Education / Training
教育/培训
- Electronics / Electrical Equipment
电子/电器
- Energy & Utilities
能源
- Engineering (Electrical, Mechanical, Civil, etc)
工程师（电子，机械，土木等）
- Entertainment / Recreation
娱乐/休闲
- Food Services / Catering
餐饮
- Hospitality / Tourism
酒店/旅游
- Insurance / Investment
保险/投资
- Legal Services
法律服务
- Logistics / Transportation/ Shipping
物流/交通/运输
- Manufacturing / Production / Operations
制造/生产/操作
- Marketing / Advertising/ PR / Product
市场营销/广告/公关/产品
- Media / Publishing / Printing
媒体/出版/印刷
- Medical / Healthcare
医疗/保健
- Others
其他
- Pet / Animal Services
宠物服务
- Political
政治
- Public / Civil Service
公共服务
- Real Estate/ Mortgage
房地产/融资
- Sales / Marketing
销售/市场营运
- Sciences
科学
- Services
服务
- Telecommunication
通讯业
- Wholesaler / Retailer
批发/零售商